
 

 

 
 
 
 
Nr. 94/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 03 februarie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 19 membri, 1 reprezentant ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, lipsind: Ferenczy 
Ágnes-Kanilla, Kondor Ágota. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 195/2023. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Salut pe toată lumea la 
ședința extraordinară din data de azi. Aș începe cu o prezență rapidă.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.r.): „Are cineva de propus ceva la Ordinea de zi?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da, a dori să propun 5 
puncte la Diverse. D1 privind aprobarea ajutorului de exploatare pentru infrastructura 
sportivă administrată de societatea SEPSI REKREATIV SA Sfântu Gheorghe. Un D2 
privind aprobarea rectificării bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 
2023. Un D3 privind aprobarea Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiții 
„Extinderea rețelelor de canalizare menajeră și de alimentare cu apă în aglomerarea Sfântu 
Gheorghe”, pregătit pentru finanțare în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C1/I.1, 
Componenta 1: Managementul apei, Investiția 1 – Extinderea sistemelor de apă și 
canalizare în aglomerări mai mari de 2000 de locuitori echivalenți, prioritizate prin Planul 
accelerat de conformare cu directivele europene, din Planul Național de Redresare și 
Reziliență. D4 pentru aprobarea modificării HCL nr. 225/2022 privind aprobarea depunerii 
cererilor de finanțare și a cheltuielilor legate de proiecte pentru reabilitarea termică a unor 
blocuri de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările 
ulterioare, respectiv un D5 privind aprobarea participării municipiului Sfântu Gheorghe la 
proiectul „Înființarea unui campus pentru învățământul dual în Municipiul Sfântu 
Gheorghe” și inițierea procedurii de selecție a operatorilor economici cu rol de partener. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim frumos. Haideți 
să votăm luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5. Eu sunt de acord cu 
preluarea punctelor D1, D2, D3, D4 și D5 la Ordinea de zi. Dl. Comăneci sunteți de acord? 
cu preluarea punctelor?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 



 

 

introducerea punctelor D1, D2, D3, D4, D5 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3, D4, D5 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea pe Ordinea de zi punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea punctelor D1, 
D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Debreczeni László sunt de 
acord cu luarea punctelor D1, D2, D3, D4 și D5 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Da, sunt de acord cu 
luarea punctelor D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea punctelor 
D1, D2, D3, D4 și D5 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Kolcza István sunt prezent și eu, și 
sunt de acord cu luarea punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Keresztes László și eu sunt de 
acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord 
cu luarea punctelor D1, D2, D3, D4, D5 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
introducerea pe Ordinea de zi punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a celor 5 puncte de la Diverse.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, introducerea pe Ordinea de zi a 
punctelor D1, D2, D3, D4, D5. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „Mulțumim frumos. 
Acum trebuie să votăm Ordinea de zi în întregime. Eu sunt de acord cu Ordinea de zi 
întreg.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, bună ziua, sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi completat.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 



 

 

întregime.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Și Kolcza István este de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Aș fi întrebat prima dată pe 
Kiss-Bartha Annamária, după care tu urmezi pe listă, dar am notat.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord 
cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Kiss-Bartha Annamária 
dacă ai reușit să te conectezi?” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Mulțumesc. (lb.r.): Să 
votăm modul de votare, dacă sunteți de acord să votăm toate punctele prezentate la sfârșit.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt aici și sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 



 

 

 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumesc. Înainte de a 
intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 
din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. Întreb, dacă există cineva, care ar dori să ne 
anunțe?” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Eu, Vajna László nu doresc să 
particip la deliberarea și la votarea punctului 1.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Vajna László, am notat. 
(lb.r.): Mai este cineva? Mulțumesc. Trecem la primul proiect de hotărâre.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind delegarea prestării 
unei activități din cadrul serviciului de amenajare, organizare și exploatare a parcărilor. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc. (lb.r.): 
Așa cum a reieșit și din hotărârea noastră adoptată în ședința precedentă, care a modificat 
regulamentul parcărilor, dorim să introducem un operator în desfășurarea acestui serviciu, 
întrucât la nivelul Poliției Locale este o penurie de personal și nici nu putem să asigurăm 
personal suplimentar, ba chiar nici pentru posturile care au fost anunțate spre ocupare. Nu 
am înregistrat destui participanți la examene. Din acest motiv partea de urmărire a ocupării 
locurilor de parcare și urmărirea bunei exploatări a infrastructurii tehnice a acestora, 
trebuie să o delegăm pentru o societate comercială, proprietatea Consiliului Local și anume 
Sepsi Protekt SA. În proiectul de hotărâre o să găsiți studiul de fundamentare privind 
delegarea acestui serviciu, caietul de sarcini și regulamentul serviciilor și modelul 
contractului de delegare, respectiv anexele prin care sunt enumerate aceste locuri de 
parcare. Este vorba în total de 880 de locuri de parcare și 35 de automate, sau instalații, 
care asigură parcarea. Atât ar fi fost prezentarea și doresc să menționez la sfârșit și doresc 
să și corectăm proiectul de hotărâre printr-un vot, și anume, la anexa 6, fiindcă anumite 
locuri de parcări nu au fost puse în listă, corecția ar fi una generică, această enumerare să 
fie corectată, astfel încât să respecte enumerarea din anexa nr. 1 la HCL nr. 38/2022, unde 
enumerarea locurilor de parcare este corectă. (lb.m./lb.r.): Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim frumos. Avem 
de votat modificarea anexei 7 înainte de a merge mai departe. Întreb pe dl. Comăneci, dacă 
este de acord cu modificarea anexei 7, prezentat mai înainte de către dl. viceprimar?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
corectarea anexei 7.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Da, și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu 
modificarea.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu modificarea.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu modificarea.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord 
cu modificarea.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
modificarea.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
modificarea.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
modificarea.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
modificarea.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Vajna László dacă este de 
acord cu modificarea?” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Vajna László nu dorește să 
participe la deliberarea punctului 1.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare (Vajna László), 
modificarea anexei 7. 
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Vajna 
László), HOTĂRÂREA NR. 28/2023. 
 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc. Aș dori să 
semnalez faptul că, comisiile I, II și V au acordat aviz favorabil. Sunt observații, luări de 
cuvânt? Dacă nu, mergem mai departe. Urmează punctul D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea ajutorului 
de exploatare pentru infrastructura sportivă administrată de societatea SEPSI 
REKREATIV SA Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Pentru anul 2023 valoarea 
totală a cheltuielilor de exploatare a bazelor sportive administrat de SEPSI REKREATIV 
SA este proiectat la 8.488.510 lei, din care conform solicitării societății dorim să acordăm 
un ajutor de exploatare în valoare de 6.790.808 lei. Pentru acest ajutor avem avizul 
Consiliului Concurenței și ajutorul financiar va fi cheltuit pentru funcționarea Bazei de înot 
Roman Vilmos, a pârtiei de schi din Șugaș Băi, a Sălii de sport multifuncțional SEPSI 
ARENA, Complexului sportiv din str. Stadionului, respectiv Complexul sportiv de pe 
strada Banki Donath.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 29/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim frumos. 
Comisiile I, V și VI au acordat aviz favorabil. Sunt observații, propuneri în legătură cu 
punctul D1? Dacă nu, mergem mai departe. Punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
rectificării bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2023. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 



 

 

 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Voi prezenta tot eu, Toth-
Birtan Csaba și acest proiect de hotărâre, dl. primar fiind în delegație. Solicităm prin acest 
proiect de hotărâre rectificarea bugetului pe anul 2023, prin aprobarea bugetului creditelor 
interne al municipiului Sfântu Gheorghe. Noi am aprobat în principiu contractarea de un 
credit de 100 de milioane de lei, pentru acesta avem și aprobarea Hotărârii Comisiei de 
autorizare a împrumuturilor locale, care funcționează la nivelul Ministerului Finanțelor, și 
anume, această aprobare este pentru eșalonare, care se prezintă în modul următor: pentru 
anul în curs 2023: 46.923.355,92 lei, pentru anul 2024: 29.376.644,08 lei, respectiv pentru 
anul 2025: 23.700.000 lei.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 30/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. Menționez că, 
comisiile I și V au acordat aviz favorabil. Dacă aveți observații, propuneri în legătură cu 
punctul D2? Dacă nu, mergem mai departe. Punctul D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului 
de fezabilitate pentru obiectivul de investiții „Extinderea rețelelor de canalizare menajeră și 
de alimentare cu apă în aglomerarea Sfântu Gheorghe”, pregătit pentru finanțare în cadrul 
apelului de proiecte PNRR/2022/C1/I.1, Componenta 1: Managementul apei, Investiția 1 – 
Extinderea sistemelor de apă și canalizare în aglomerări mai mari de 2000 de locuitori 
echivalenți, prioritizate prin Planul accelerat de conformare cu directivele europene, din 
Planul Național de Redresare și Reziliență. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Acest Studiu de fezabilitate 
a fost întocmit prin grija operatorului de apă și canalizare Gospodărie Comunală SA și se 
dorește a se depune prin programul de finanțare al PNNR, Componenta: Managementul 
apei. Este vorba de extinderea rețelei de apă pe încă 6 străzi, este vorba de o nou zonă 
rezidențială din zona Jandarmeriei, respectiv extinderea sistemului de canalizare în 18 
străzi, tot această zonă de lângă Jandarmerie, zona dintre pădure și str. Jókai Mór, respectiv 
str. Recoltei, dacă îmi amintesc bine eu. Costul total prevăzut al investiției este de 
9.858.681 de lei, care include și TVA-ul.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 31/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. Precizez că, 
comisiile I, II și V au acordat aviz favorabil. Dacă are cineva observații, propuneri în 
legătură cu punctul D3? Dacă nu, mergem mai departe. Punctul D4.” 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 
modificării HCL nr. 225/2022 privind aprobarea depunerii cererilor de finanțare și a 
cheltuielilor legate de proiecte pentru reabilitarea termică a unor blocuri de locuințe din 
municipiul Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „În aceste proiecte, care l-am 
depus prin PNNR, au fost incluse și achiziția de stații de încărcare pentru mașini electrice. 
În speța care este descrisă în proiectul de hotărâre, și anume: în cazul blocurilor 2, sc. A, B 
din strada László Ferenc, ni s-a semnalat, că nu sunt fonduri suficiente pentru a se finanța 
acest încărcător, și din acest motiv, prin proiectul de hotărâre se propune scoaterea din 
cadrul investiției a acestui obiectiv.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 32/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. Menționez că, 
comisiile I, II și V au acordat aviz favorabil. Dacă aveți propuneri, observații la punctul 
D4? Dacă nu, mergem mai departe. Punctul D5.” 
 PUNCTUL D5 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 



 

 

participării municipiului Sfântu Gheorghe la proiectul „Înființarea unui campus pentru 
învățământul dual în Municipiul Sfântu Gheorghe” și inițierea procedurii de selecție a 
operatorilor economici cu rol de partener. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „A fost inițiat un program de 
finanțare în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, prin Pilonul IV: Politici 
pentru noua generație, Componenta C15: Educație, Reformă și se vor finanța minimum 10 
consorții regionale și dotarea acestora, dotarea a minimum a 10 campusuri profesionale, și 
și în municipiul Sfântu Gheorghe se dorește înființarea unui campus pentru învățământul 
dual. Prin proiectul de hotărâre se aprobă participarea municipiului la acest proiect de 
finanțare, respectiv se aprobă inițierea procedurii de selecție a operatoriilor economici care 
o să aibă rol de partener în acest proiect, pentru care se va face un anunț de selecție și se 
vor căuta parteneri, care vor face parte din consorțiu.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 33/2023. 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumim. Menționez că, 
comisiile I, IV și V au acordat aviz favorabil. Dacă aveți propuneri, observații la punctul 
D5? Dacă nu, au fost prezentate toate punctele de pe Ordinera de zi. Urmează să votăm. 
Eu, Jancsó Éva sunt de acord cu punctul 1, respectiv cu punctele D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
punctul 1, respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 1, 
respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
1, respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
1, respectiv cu 1, 2, 3, 4 și 5 de la Diverse.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 
1, respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 1, 
respectiv cu punctele D1, D2, D3, D4 și D5. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre 1, respectiv de la Diverse cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 1, D1, 
D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 1, 
respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5. Mulțumesc.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord cu punctul 1, respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu puctul 1, 
respectiv de la D1 până la D5.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord punctele D1, D2, 



 

 

D3, D4 și D5. La punctul 1 nu votez, așa cum am mai semnalat.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
punctele 1, D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu toate 
punctele de pe Ordinea de zi.” 
 Doamna președinte de ședință JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Mulțumesc. Am ajuns la 
finalul ședinței de astăzi. Vă mulțumesc, că ați fost alături de noi. Ne vedem data viitoare. 
O zi bună să aveți, la revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 23 februarie 2023. 
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